



親子啓蒙班報名表 Toddler Class Application Form

* 請用正楷書寫 Use Block Letters Only

(一) 申請人資料 Student Details

中文姓名 Name in Chinese	:	_____	英文姓名 Name in English	:	_____
出生日期(dd/mm/yy) Date of Birth	:	_____	電郵地址 Email Address	:	_____
性別 Gender	:	_____			
住址 Home Address	:	(中 Chinese) _____			
		(英 English) _____			

(二) 報讀班級 Course information

請跟下列指示填報欲參與之組別 Please fill in the blanks accordingly.

報讀月份 Month	報讀組別編號 Course type	費用 Course fee
Grand Total :		

(三) 家長資料 Parents' Information

	父親 Father	母親 Mother
姓名 : (中 Chinese) Name (英 English)		
職業 : Occupation		
手提電話 : Mobile		

(四) 曾就讀之兄弟姊妹/親屬/朋友 Relationship(s) and class(es) the sibling(s) / relative(s) / friend(s) is / are currently attending

姓名 Name	就讀班級 Class

(五)

貴子弟是否有食物敏感?
Does your child have any food allergy? 是 / 否。
YES No

如是, 請註明所有引起敏感之食物:
If yes, please list out all the food items: _____

報名須知 Applicant Information

- 報名費 \$40
A registration fee of \$40
- 所有親子啟蒙班以一個月為報名單位，不設單堂報讀
Please note that all Toddler classes are monthly basis, single class application is not allowed
- 只限一位家長陪同一位已填表登記之幼兒上課
Please note that only one registered parent/guardian is allowed in
- 遞交表格及付款方式（只接受支票，Ludus Club確認收取支票後才算完成整個登記程序）
Please note that we ONLY accept cheque made payable to "Ludus Club Limited". And we accept application through the following two methods

1, 親身蒞臨Ludus Club繳交支票，或
Hand in this form and cheque in person or

2, 郵寄支票至Ludus Club

Mail in the application form and cheque to Ludus Club with the course type and month written on the envelope

信封封面註明「親子啟蒙班」、報讀月份及報讀組別編號 (如因郵遞而寄失，本校概不負責)
Please note that we are not responsible for any loss should there be anything happens during the mailing process

劃線支票抬頭：
Cheque payable to

「Ludus Club Limited」

學校地址：九龍沙浦道46號豪門2樓 / 2/F, Le Billionnaire, No. 46 Sa Po Road, Kowloon, Hong Kong
School address

辦公時間：星期一至六 Monday to Saturday 9am - 5pm
Office hour

授權及聲明 Consent and Acceptance

1. 本人聲明所提供之所有申請資料，均真實無誤，並無遺漏。本人明白虛報或所遞交之申請文件不齊全而導致申請失誤，學校有權取消本人之子女（申請人）的入學申請資格，已繳費用概不退回。
I declare that the information given in this application form is true and accurate. I understand that a failure to provide accurate information and/or sufficient supporting document may result in immediate withdrawal of the applicant's admission from the School, in which fees are non refundable.
2. 本人明白提供的所有資料，只供本年度申請學位之用。本人之子女(申請人)如缺席新生面談日或放棄輪候，或不獲取錄，此表格及所遞交之所有資料將於招生期完結後銷毀，已繳費用概不退回。
I understand that the personal data collected is to be used for application (for current academic year) purpose only. Personal information of unsuccessful applicants will be destroyed after the admission period. All fees paid are non refundable.
3. 本人已知悉、明白及同意根據個人資料（私隱）條例，本人有權索取及更改本人及子女（申請人）之個人資料。如有此需要，本人須書面通知學校。
I understand and agree that under and in accordance with the terms of Personal Data (Privacy), I have the right to request to be informed and change my son/daughter (applicant) and/or my personal information. A written consent of the above request will be given in times of need.

申請人家長 / 監護人姓名：
Name of Parent / Guardian:

簽署：
Signature:

日期：
Date: